

POUR DIFFUSION IMMEDIATE

Business Inquiries:
KPS +1 212 338 5100
Winoa +33 4 76 92 92 92

Media Relations:
Mark Semer or Daniel Yunger +1 212 521 4800
Olivier Blain +33 6 72 28 29 20

KPS PARTNERS ANNONCE L'ACQUISITION DE WINOA

New York, NY (le 21 mars, 2017) -- KPS Capital Partners, LP ("KPS") vient d'annoncer ce jour la signature d'un accord pour l'acquisition de la société WHA Holding SAS et ses filiales ("Winoa" ou "la société") auprès d'un consortium d'investisseurs. Les modalités financières de l'opération n'ont pas été divulguées.

Winoa est le leader mondial de la grenaille abrasive, présent dans des secteurs d'activité aussi variés que le transport, les équipements, l'énergie et la construction. L'entreprise dispose d'un portefeuille de plus de 10.000 clients répartis dans le monde entier. Winoa, dont le siège social est implanté en Isère (au Cheylas), en France, emploie près de 1.000 personnes dans le monde et dispose de 11 sites de fabrication situés en France, en Espagne, au Canada, en Corée du Sud, aux Etats Unis, au Japon, en Slovénie, au Brésil, en Thaïlande, en Afrique du Sud et en Russie.

Jay Bernstein, un des associés de KPS, déclare: « Winoa possède des capacités industrielles et de distribution remarquables et jouit d'une réputation de premier plan en termes de qualité, de service et d'innovation. Nous nous réjouissons de collaborer avec son P-DG, Pierre Escolier, son équipe de direction et l'ensemble des collaborateurs pour faire croître la société tant du point de vue organique que par des acquisitions. En conjuguant les forces et les atouts uniques de Winoa et les moyens stratégiques, opérationnels et financiers de KPS, nous allons créer une base idéale pour la future croissance de Winoa »

Pierre Escolier, P-DG de Winoa, ajoute : « Toute l'équipe de Winoa est enthousiasmée par ce partenariat avec KPS pour notre prochaine phase de développement. L'excellence industrielle de KPS et l'importance des capitaux contribueront à assurer à Winoa une réussite durable. Nous continuerons à procurer à nos clients une qualité de produit hors pair, des innovations et les meilleurs niveaux de service. »

Cette opération devrait être finalisée au cours du deuxième trimestre 2017, sous réserve de l'approbation des autorités compétentes.

Gide Loyrette Nouel A.A.R.P.I et Paul, Weiss, Rifkind, Wharton and Garrison LLP accompagnent KPS et ses filiales en matière de conseils juridiques. Le conseiller financier est DC Advisory, et GSO Capital Partners LP assurera le financement de l'opération.

A propos de Winoa Holding SAS

Winoa, dont le siège social est situé au Cheylas, en France, a été créée en 1961. L'entreprise est dotée de 11 sites de fabrication en Europe, en Amérique du Nord, en Amérique du Sud, en Asie et en Afrique. Premier fabricant mondial de grenailles d'acier, Winoa compte plus de 10.000 clients dans les domaines du transport, de l'équipement, de l'énergie et de la construction.

A propos de KPS Capital Partners, LP

KPS est le gestionnaire des KPS Special Situations Funds, une famille de fonds d'investissement qui gère des actifs d'une valeur d'environ 5,3 milliards de dollars US.

Depuis plus de 20 ans, les associés de KPS travaillent exclusivement à la valorisation des sociétés manufacturières et industrielles dans lesquelles ils ont investi majoritairement, dans des secteurs liés aux produits de santé et du luxe, des

matériaux, des pièces automobiles et du manufacturing. KPS crée de la valeur pour ses investisseurs en s'appuyant sur des équipes de management talentueuses afin d'accroître la performance des entreprises de son portefeuille en améliorant, avant tout autres aspects financiers, leurs compétitivité et leurs positionnements stratégiques. Les entreprises du portefeuille de KPS Funds affichent un chiffre d'affaires cumulé d'environ 3,9 milliards de dollars US, exploitent 103 sites de fabrication dans 24 pays, et emploient environ 40.000 collaborateurs, directement et par des joint-ventures partout dans le monde. La stratégie d'investissement et les entreprises du portefeuille de KPS sont présentées de manière plus détaillée sur le site www.kpsfund.com.

FOR IMMEDIATE RELEASE

Business Inquiries:

KPS +1 212 338 5100

Winoa +33 4 76 92 92 92

Media Relations:

Mark Semer or Daniel Yunger +1 212 521 4800

Olivier Blain +33 6 72 28 29 20

KPS CAPITAL PARTNERS TO ACQUIRE WINOIA

New York, NY (March 21, 2017) -- KPS Capital Partners, LP ("KPS") announced today that, through a newly formed affiliate, it has signed a definitive agreement to acquire WHA Holding SAS and its affiliates ("Winoa" or the "Company") from a consortium of investors. Financial terms of the transaction were not disclosed.

Winoa is the leading global manufacturer of steel abrasives across the transportation, equipment, energy and construction end-markets. Winoa successfully serves a diverse customer base of over 10,000 customers worldwide. The Company is headquartered in Le Cheylas, France and employs over 1,000 people worldwide, with 11 manufacturing facilities located in France, Spain, Canada, South Korea, United States, Japan, Slovenia, Brazil, Thailand, South Africa and Russia.

Jay Bernstein, a Partner of KPS, said, "Winoa possesses a world-class manufacturing and distribution footprint, unrivaled global scale and an industry-leading reputation for quality, service and product innovation. We look forward to working with Chief Executive Officer Pierre Escolier, his management team and all of Winoa's employees to build on this great platform by aggressively growing Winoa both organically and through acquisitions. The combination of the Company's unique strengths and the strategic, operational and financial resources of KPS will provide an ideal foundation for Winoa's future growth."

Pierre Escolier, Chief Executive Officer of Winoa, said, "The entire Winoa team is excited to partner with KPS in our next phase of growth. KPS' focus on manufacturing excellence and significant capital resources will position Winoa for continued success over the long term. As we pursue a range of growth initiatives, we will continue to provide our customers with industry-leading product quality, product innovation and the highest levels of service and support."

Completion of the transaction is expected during the second quarter of 2017 and is subject to customary closing conditions and approvals.

Gide Loyrette Nouel A.A.R.P.I and Paul, Weiss, Rifkind, Wharton and Garrison LLP served as legal counsel to KPS and its affiliates. DC Advisory served as financial advisor to KPS and its affiliates. GSO Capital Partners LP will provide financing for the transaction.

About Winoa Holding SAS

Winoa was founded in 1961 and is headquartered in Le Cheylas, France with 11 manufacturing facilities in Europe, North America, South America, Asia, and Africa. Winoa is the leading global manufacturer of steel abrasives with over 10,000

customers across the transportation, equipment, energy and construction end-markets. Winoa has 1,000 employees located worldwide.

About KPS Capital Partners, LP

KPS is the manager of the KPS Special Situations Funds, a family of investment funds with approximately \$5.3 billion of assets under management. For over two decades, the Partners of KPS have worked exclusively to realize significant capital appreciation by making controlling equity investments in manufacturing and industrial companies across a diverse array of industries, including basic materials, branded consumer, healthcare and luxury products, automotive parts, capital equipment and general manufacturing. KPS creates value for its investors by working constructively with talented management teams to make businesses better, and generates investment returns by structurally improving the strategic position, competitiveness and profitability of its portfolio companies, rather than primarily relying on financial leverage. The KPS Funds' portfolio companies have aggregate annual revenues of approximately \$3.9 billion, operate 103 manufacturing facilities in 24 countries, and employ approximately 40,000 associates, directly and through joint ventures worldwide. The KPS investment strategy and portfolio companies are described in detail at www.kpsfund.com